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El senyor president:

Moltes gràcies, senyor Rojo .

Senyories, amb esta explicació del vot finalitzem el treball 
del matí . Ens tornarem a reunir esta vesprada a les cinc, a les 
17:00 hores .

Es suspén la sessió .

(El president colpeja amb la maceta) 
(Se supén la sessió a les 15 hores i 15 minuts) 
(Es reprén la sessió a les 17 hores i 4 minuts)

Preguntes

El senyor president:

Senyories, es reprèn la sessió . (El president colpeja amb la 
maceta)

Anem a continuar amb les preguntes de control al Consell .

Donem, de nou, la benvinguda al conseller d’economia 
sostenible .

I continuem amb la pregunta 1 .306, que formula la diputada 
Teresa García, en nom del Grup Parlamentari Compromís, 
al . . .

Diputada, senyoria, té vosté . . . Teresa García, té vosté la 
paraula .

Quan vosté vullga .

La senyora García Muñoz:

Bona vesprada, senyor conseller .

La pregunta que volem fer-li avui versa sobre polígons 
industrials .

La política industrial al País Valencià està tenint resultats 
positius, el PIB industrial està situant-se al voltant del 20% . I, 
per al cas que ens ocupa hui, volíem fer un exemple d’allò que 
ha sigut l’efecte de les polítiques del Consell al respecte dels 
polígons industrials. Volíem exemplificar-ho en un polígon 
com Parc Sagunt .

Parc Sagunt, en 2015, estava en fallida tècnica quan 
entràrem en el govern, tenia un 15% de les parcel·les adju-
dicades; a dia de hui hi ha un 75% de parcel·les adjudicades . 
Mercadona ha decidit ubicar-se allí . Crown Holdings ha deci-
dit ubicar-se allí . Últimament, Tempe, també, i Inditex han 
decidit ubicar-se allí . I hem fet, efectivament, d’un polígon 
pràcticament en fallida, quan entràrem a governar –i vosté 

és conscient de la situació en què estava–, un polígon que, en 
este moment, està sent un pol d’atracció d’inversió, d’atracció 
d’empreses i, sobretot, de creació de llocs de treball per a 
allò que ens importa, que és que les persones, digam, troben 
un horitzó de desenvolupament professional en estes àrees 
industrials .

No només això . A banda dels exemples dels polígons públics, 
que Parc Sagunt n’és un exemple, també la dotació pressu-
postària que aquesta conselleria ha destinat per a millorar 
totes les àrees industrials que eren els barris abandonats de 
les nostres ciutats i que eren, efectivament, el centre de la 
producció, doncs, ha estat la inversió en 2019 de 35 milions 
d’euros, que és la segona fase de la implementació del PIB, 
més aquells dedicats en 2018 han fet de l’aposta de la conse-
lleria per la regeneració de les nostres industrials el leitmotiv 
de la recuperació de la indústria en el País Valencià .

I és per això que voldríem saber i que ens indique quina és la 
situació i el potencial dels polígons i de les àrees industrials al 
País Valencià i quines accions ha dut a terme la seua conselle-
ria per a la seua millora i modernització .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, senyoria .

Els faig la recomanació que es dirigisquen al micro perquè 
puga ser enregistrada i escoltada la seua pregunta i resposta .

Honorable conseller, té vosté la paraula .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

Gràcies, senyor president .

Senyora García, els números jo crec que ens avalen en les 
polítiques que estem desenvolupant bàsicament en el sòl 
industrial . És a dir, fa a penes tres anys estàvem en el 14% del 
PIB en la indústria; en estos moments, estem en el 19,8% . I, 
aleshores, jo crec que les dades, al final, doncs, són un indica-
dor real i clar que eixa aposta per l’economia productiva dóna 
bons resultats .

I he de dir-li que l’existència d’un sòl especialitzat i de quali-
tat constitueix una eina imprescindible per a l’economia del 
nostre territori . I, per açò, com vosté molt bé ha dit, la conse-
lleria ha treballat des del principi perquè aquests espais 
funcionen i siguen una base sòlida per al desenvolupament 
sostenible .

En l’àmbit de l’estratègia industrial que el Consell està impul-
sant, i per posar en valor les nostres infraestructures indus-
trials . . . Vosté ja n’ha dit una, no? Vull dir, és eixe desblo-
queig i reactivació de Parc Sagunt, aturat des de 2011, que 
és un dels majors parcs empresarials d’Europa i amb una 
gran demanda, com vosté també ha explicat, pràcticament el 
tenim tot cobert .
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Però també hem desenvolupat la llei de gestió, modernitza-
ció i promoció de les àrees industrials del nostre territori per 
al foment dels espais industrials i, a més a més, donant possi-
bilitats a eixa col·laboració publicoprivada que pense que, al 
final, pot dinamitzar també moltíssim la nostra economia.

Hem millorat la gestió de parcel·les i naus industrials en els 
parcs industrials de La Generalitat on, recentment, s’han 
publicat nous plecs que milloren les condicions per a la seua 
comercialització .

Des de 2017, està en marxa el mapa de sòl industrial, eina 
web clau per a localitzar sòl disponible al nostre territori per 
a la promoció de les àrees industrials, l’atracció d’inversions 
i l’orientació de la política industrial . La connectivitat i saber 
les parcel·les que tenim és important per a implementar 
també el sòl industrial .

A més a més, en 2017, es va encetar el pla de millora i moder-
nització dels polígons industrials amb l’objectiu d’actualitzar 
els espais industrials, beneficiar les empreses instal·lades i 
municipis i atraure la implantació de noves empreses, així 
com vertebrar el territori . I posar en valor una qüestió, és 
la primera vegada en la democràcia que estes ajudes ixen, 
perquè el que no volem és que hi hagen barris de tercera i de 
quarta, volem que els polígons industrials siguen barris de 
primera i que tinguen tots i cadascun dels serveis adients per 
a poder posar els nostres productes en el món perquè, com 
tots sabem, el món en l’àmbit econòmic és un mocador .

Senyora García, si millorem els polígons industrials, estem 
millorant també l’eficiència de les empreses, la quali-
tat de vida dels treballadors i treballadores i la ciutadania, 
que es beneficia d’actuacions com: una major vigilància, la 
instal·lació de fibra òptica, la millora de les infraestructures, 
zones verdes, de l’enllumenat i la implantació de recorreguts 
biosaludables .

Detallant els resultats, li puc dir que en la primera convoca-
tòria, 2017, el pressupost va ser de 23,6 milions, que vam 
donar suport a la millora de 70 polígons industrials, de 52 
municipis i 8 comarques . En la convocatòria 2018-2019, van 
ser per a 2018 24 milions, beneficiant 159 polígons indus-
trials i 101 municipis; i per a 2019 comptem amb un pressu-
post de 35,5 milions, on es preveuen ajudes per a 130 polí-
gons industrials i 76 municipis .

Dins d’aquesta dotació, he de dir que també s’ha inclòs una 
línia de 13 milions d’euros per a presentació de projectes als 
ajuntaments de qualsevol de les comarques del País Valencià, 
que eixirà en uns dies .

Però, a més a més, també he de dir-li que tenim un milió 
d’euros per a acabar eixos polígons inacabats, que són de 
propietat municipal, per a poder tindre eixe sòl industrial de 
qualitat en molts i molts ajuntaments que, per eixa bombo-
lla immobiliària, no van tindre la possibilitat de tenir-los 
acabats .

Totes aquestes iniciatives posen de manifest, una vegada 
més, l’aposta decidida de la conselleria d’economia sostenible 
per a enfortir la nostra indústria i per la reindustrialització 
del nostre territori i, per tant, com no?, millorar eixa econo-
mia productiva que genere ocupació estable i de qualitat . . .

(Ocupa la presidència la vicepresidenta primera, senyora Carmen 
Martínez Ramírez)

La senyora vicepresidenta primera:

Conseller .

El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 
Productius, Comerç i Treball:

 . . .per la qual estem treballant .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, conseller .

Passem a la pregunta 1 .342, que formula el diputat Víctor 
Garcia, del Grup Parlamentari Compromís, també al conse-
ller d’economia sostenible .

Senyor Garcia, quan vullga, té la paraula .

El senyor Garcia i Tomàs:

Moltes gràcies, presidenta .

Molt bona vesprada, senyor Climent .

Conseller, jo hui també vaig a preguntar-li, novament també, 
per l’eficiència energètica, perquè hem de tindre tots clar 
que és un dels talons d’Aquil·les de la nostra economia, de les 
nostres llars, ja que l’energia està a uns preus cars, seguirà 
cara i, per tant, és fonamental per a la productivitat de les 
nostres empreses i, com no?, també per a les llars de les 
valencianes i els valencians .

Les mesures d’eficiència energètica, per tant, són un instru-
ment per a solucionar els problemes de manca de fons 
públics, de dependència energètica i els problemes relacio-
nats amb el consum d’energia i medi ambient .

Si em centre en la dependència energètica, doncs, ací, al País 
Valencià, eixa factura, eixa despesa en dependència ener-
gètica ronda, aproximadament, els deu mil milions d’euros, 
és a dir, un 10% del PIB; mentre que ahí, sí que és veri-
tat, si ens comparem amb la resta de l’estat, l’estat espan-
yol està al voltant dels quaranta-cinc mil milions d’euros i 
un 6% del PIB . Per tant, ahí sí que tenim recorregut per tal 
d’estalviar eixa factura energètica . Una factura energètica 
del 10% del PIB és, diríem, quasi que inassumible i, per tant, 
afecta a la competitivitat de la nostra economia i dels sectors 
productius .

Evidentment, açò ha sigut el fruit d’eixe model energètic del 
PP, desastrós, que ens ha portat a incentivar el consum com 
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